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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU 

Compartiment de lucru consilieri judeţeni 

Nr.24847 din 13.09.2023 

 

 

 

    PROCES - VERBAL 

încheiat astăzi, 13.09.2023, în şedinţa extraordinară convocată de îndată a 

Consiliului Judeţean Bacău 

 

 
 

  Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin.(2) coroborat cu prevederile 

art.179 alin.(3) şi alin.(6) raportat la art.134, ale art.191 alin. (1) lit. b) şi alin.(3) lit. a), precum şi ale 

art.196 alin.(1) lit.b) din Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia 

nr.694 din 11.09.2023 a Preşedintelui Consiliului Judeţean Bacău. A fost adusă la cunoştinţă publică pe 

site-ul consiliului judeţean şi comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege. 

  Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 33 de consilieri. Sunt absenţi 

următorii consilieri judeţeni: doamna consilier Coşa Maricica Luminiţa, doamna consilier Hîrţescu Roxana 

Elena, doamna consilier Ţaga Aurelia şi domnul consilier Vreme Valerian.  

   Având în vedere problemele de pe ordinea de zi, la şedinţă participă directorii/şefii de serviciu ai 

direcţiilor/serviciilor din aparatul de specialitate al consiliului judeţean. 

 Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfăşura lucrările. 

 Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea. 

 Şedinţa se desfăşoară  on-line. 

 Comisia economică, Comisia sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia educaţie, cultură,  

artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi 

lucrări publice,  au emis avize favorabile pentru toate proiectele înscrise pe proiectul ordinii de zi.  

  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri. 
 

  Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei ordinare  din data de 30.08.2023;  
 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al Judetului Bacau, 

pe anul 2023.; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

3. Proiect de hotărâre privind solicitarea de preluare temporară a unor sectoare de drum judeţean, 

aflate în domeniul public al Judeţului Bacău, din administrarea Consiliului Local al 

Municipiului Onești în administrarea Consiliului Judeţean Bacău, în vederea executării unor 

lucrări de reabilitare sau modernizare; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici - faza Studiu de 

fezabilitate aferenţi obiectivului de investiţii ”Realizare obiectiv de investiţii Athletic Park”. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

      
Pentru proiectul de hotărâre înscris la punctul 2, urgența este determinată de necesitatea asigurării 

fondurilor în urma semnării contractelor de finanțare pentru proiectele “Îmbunătățirea capacității și 

capabilității Spitalului Județean de Urgență Bacău prin dotarea cu echipamente și materiale destinate 

reducerii riscului de infecții nosocomiale”, “Modernizarea, extinderea și furnizarea de echipamente noi, 

pentru Compartimentul de terapie intensivă neonatală din cadrul Secției de neonatologie a Spitalului 
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Județean de Urgență Bacău în vederea tratamentului adecvat pentru pacientul critic neonatal”, “Dotarea 

cabinetului de planificare familială din cadrul Spitalului Județean de Urgență Bacău cu echipamente pentru 

sănătatea reproducerii”, “Investiții în sistemul informatic și infrastructură digital ale Spitalului Județean de 

Urgență Bacău” finanțate prin Planul Național de Redresare și Reziliență, precum și necesitatea efectuării 

lucrărilor de reparații curente și amenajarea spațiului cu destinația Sală de pregătire a personalului unității 

și funcționării Centrului Județean de Conducere și Coordonare a intervențiilor din cadrul Inspectoratului 

pentru Situații de urgență “Mr. Constantin Ene” al Județului Bacău. 

Pentru proiectul  de hotărâre înscris la punctul 3, urgența este motivată de starea avansată de 

degradare a sectorului de drum județean DJ 112 de la km 0+000 la km 1+628 fiind necesară realizarea 

unor lucrări de reabilitare.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aş veni în completare să precizez faptul că deja în acea zonă s-a 

început reabilitarea drumului şi ar fi oportun ca să evităm alte cheltuieli inutile în această perioadă, când se 

fac lucrări pe DJ 112, să putem merge mai departe şi să ducem încă 1,6 km, să reabilităm tot drumul 

judeţean, care fiind în interiorul oraşului Oneşti, este dat în administrare. Ca atare, odată cu trecerea în 

domeniul nostru, putem să continuăm asfaltarea, refacerea drumului, fără să mai facem alte cheltuieli 

suplimentare. 

Pentru proiectul de hotărâre înscris la punctul 4, urgența este justificată de necesitatea aprobării 

indicatorilor tehnico - economici la faza Studiu de fezabilitate în vederea demarării procedurii de achiziție, 

care reprezintă un proces laborios și de durată. Ne dorim să scoatem cât mai urgent proiectarea şi execuţia 

acestui obiectiv extrem de necesar pentru cetăţenii din municipiul Bacău şi nu numai. Cred că va fi un 

obiectiv de atraţie, nu doar pentru cei din judeţ ci şi din afara judeţului. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, prezentate. 

 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Domnule preşedinte, ca să respectăm litera convocatorului, ar 

trebui ca toţi să voteze prin sistemul WEBEX, pentru că aşa spune convocatorul. Chiar dacă sunt consilieri 

judeţeni în sală, ei trebuie să folosească aplicaţia WEBEX, altfel nu mai respectăm convocatorul.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Da, aveţi dreptate, aşa o să votăm şi noi. 
 

 Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica absent   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana x   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana absent   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu Ionuţ x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia absent   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian absent   

 

◄ Se trece la primul punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 

doamnei Elena Cătălina Zară, secretar general al judeţului, pentru a supune spre aprobare procesul-verbal 

al şedinţei ordinare  din data de 30.08.2023. 
 

   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 

coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 

începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 



3 

 

 

anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal 

al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bacău din data de 30.08.2023. 
 
    
 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 

anterioare. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei anterioare şi se aprobă cu 32 de 

voturi pentru. Domnul consilier Nistor Adrian nu şi-a exprimat votul. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica absent   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana x   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana absent   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian -   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu Ionuţ x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia absent   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian absent   

   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Totodată, în conformitate cu 

prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din 

acelaşi act normativ, conform cărora: 

 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 

prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 

interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 

obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 

 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 

cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 

drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 

alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 

ulterioare. 

 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 

interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 

perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi cei 

care nu participaţi la vot. 
 

  Nu s-a anunţat nimeni pentru neparticipare la vot. 
 

◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al Judetului Bacau, 

pe anul 2023. 

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
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Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1.  Andrieș Ionuț x   

2.  Bîrzu Ilie x   

3.  Boca Laurențiu x   

4.  Budacă Vasile x   

5.  Coșa Maricica absent   

6.  Cosma Elena x   

7.  Cristea Tina Oana x   

8.  Cucerescu Ion x   

9.  Droiman Alexandru x   

10.  Enea Pavel Iulian x   

11.  Egarmin-Ana-Maria x   

12.  Filip Daniela x   

13.  Gavriliu Adrian x   

14.  Grițcu Gabriel x   

15.  Hîrțescu Roxana absent   

16.  Isvoran Vasile x   

17.  Marcu Costică x   

18.  Margină Gelu x   

19.  Munteanu George x   

20.  Melinte Ion x   

21.  Mititelu Mihai x   

22.  Nechita Neculai x   

23.  Necula Cosmin x   

24.  Nistor Adrian x   

25.  Olteanu Petre-Cezar x   

26.  Panfil Gelu Ionuţ x   

27.  Patriche Emilian x   

28.  Pravăț Silviu Ionel x   

29.  Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30.  Poșa Irina Diana x   

31.  Pleșca George Bogdan  x   

32.  Pîslaru Marius x   

33.  Scripăț Constantin x   

34.  Țaga Aurelia absent   

35.  Șova Sorin x   

36.  Vreme Valerian absent   

◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind solicitarea de preluare temporară a unor sectoare de drum 

judeţean, aflate în domeniul public al Judeţului Bacău, din administrarea Consiliului Local al Municipiului 

Onești în administrarea Consiliului Judeţean Bacău, în vederea executării unor lucrări de reabilitare sau 

modernizare. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Vreau să-mi exprim satisfacţia şi bucuria că în sfârşit calvarul 

locuitorilor din Gura Văii, Motoceşti, Păltinata, Temelia, Dumbrava, Rădoaia şi care mai sunt acolo pe DJ 

119, vor circula în sfârşit în condiţii civilizate şi nu-şi vor mai distruge maşinile. De fapt şi oneştenii care 

merg în direcţia respectivă. În acelaşi timp nu pot să nu remarc faptul că această epopee durează de 4 ani de 

zile de la vechiul primar Mihalcea, care nota bene pe vremea aceea, solicita el să ia în administrare drumul ca 

să-l poată repara. Consiliul Judeţean nu a vrut, s-a opus. Consiliul Local Oneşti nu a vrut să repare bucata 

aceea pe care astăzi o preluăm noi. Sper ca pe viitor să nu mai poată fi folosit ca instrument politic un astfel 

de proiect, pentru că nu sunt datori să sufere locuitorii, pentru că administraţia este de o anumită culoare 

politică. Votăm cu toată convingerea şi cu speranţa că se va înfăptui această reabilitare de drum.   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Mulţumesc domnule consilier Olteanu. Trebuie să fac o 

rectificare. Nu ştiu dacă aveţi materialul la mapă, este vorba de DJ 112 care face legătura Tuta – Oneşti şi care 

merge în continuare în aşa fel încât ceea ce se reabilitează acum este DJ 112… 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Mă refer la DJ 119. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: DJ 119 care face legătura dintre Gura Văii şi este zona aceea grav 

afectată, să ştiţi că îl preluăm noi în administrare, tocmai ca să-l refacem. Deci DJ 112 Oneşti care era şi el 

într-o stare deplorabilă şi DJ 119 care face legătura cu Oneşti de la Gura Văii pe care îl preluăm în 

administrare şi după cum bine ştiţi dumneavoastră, noi am scos şi am aprobat indicatorii tehnico-economici la 

şedinţa trecută şi am aprobat acum şi procesul verbal în care am specificat că o să facem acolo din nou 

legătura între DN 11 şi E 85. Am vrut să fac această precizare ca să nu putem ignora şi DJ 112 care face 

legătura Tuta – Oneşti şi merge în continuare până la Bibliotecă, 1,6 km. 

 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 

 
Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1.  Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica absent   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana x   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   
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13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana absent   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu Ionuţ x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia absent   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian absent   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu vă asigur că ambele drumuri se vor face în condiţii de calitate 

excepţională. 
 

 

◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici - faza Studiu de 

fezabilitate aferenţi obiectivului de investiţii ”Realizare obiectiv de investiţii Athletic Park”. 
 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aş vrea să vă prezint proiectul „Athletic Park” aşa cum a reieşit 

din cele 3 dezbateri publice realizate cu arhitectul din Danemarca şi cu participarea tuturor factorilor 

interesaţi, fie că au fost amatori, fie că au fost profesionişti. Toţi şi-au pus acolo o amprentă. Noi am ţinut 

cont în acest proiect şi acest studiu de fezabilitate, să prindem toate necesităţile care în dezbaterea publică 

au fost prezentate şi au fost prezentate în şedinţe de lucru, pe grupe de lucru. Acest proiect va fi un proiect 

unic. Este primul  “Athletic Park” din România şi nu numai din România, ci şi din zona centrală din S - E a 

Europei. Ideea de unde a plecat acest proiect este din Odense - Danemarca. Impactul proiectului este 

extrem de important atât pentru judeţ cât şi la nivel naţional. Aşa cum a ieşit şi din strategia de dezvoltare a 

judeţului, este necesară realizarea unei zone în care să avem o zonă de agrement, o zonă nu doar de 

agrement, ci şi o zonă unde se poate practica mişcarea şi relaxarea pentru toţi iubitorii de sport nu doar 

sport de performanţă, ci şi sport pentru amatori şi pentru cetăţenii interesaţi să-şi petreacă timpul liber într-

o zonă plăcută care să relaxeze efectiv. Am încercat să prindem în acest proiect  şi o sală polivalentă. Noi 

am preluat în administrare şi în asociere cu Primăria Bacău, 4,200 ha pe care amenajăm proiectul “Athletic 

Park”. Acest proiect a plecat undeva în 2018 de la  Athletic Exploratorium din Odense, Danemarca. Ştiu că 

atunci s-a făcut şi o asociere cu Municipiul Bacău. Ideea a plecat de la Consiliul Judeţean, dar nu s-a mai 

realizat. În primul rând Athletic Exploratorium din Odense a luat medalia de aur în cadrul premiilor 

IOC/IAKS, o asociaţie internaţională de sport, fiind cea mai bună structură pentru sportul în aer liber din 

124 de proiecte. În februarie s-a identificat un teren, s-a făcut un studiu pe el, pe str. Ştefan Guşe, nr.2 şi 

s-a semnat contractul de asociere. Finanţarea proiectului este în proporţie de 95% de către Judeţul 

Bacău şi 5% Municipiul Bacău. În martie 2022, am fost să cunosc Casa de Arhitectură din Danemarca şi 

am avut ocazia să văd câteva lucruri importante pentru dezvoltarea unei localităţi. A fost o experienţă prin 

care am văzut cât de mult contează să fi aproape de comunitate şi cât de mult contează să îndeplineşti exact 

ceea ce-şi doreşte cel care ca un simplu cetăţean, îşi doreşte să aibă locuri unde să se relaxeze pe de o 

parte. Pe de altă parte a fost o experienţă interesantă pe care am văzut-o şi anume,  modul în care se pune 

problema legat de persoanele cu dizabilităţi. Modul cum mi s-a prezentat acel proiect, a arătat cât de 

aplecaţi sunt către persoanele mai puţin norocoase în tot ceea ce fac să aducă la acelaşi nivel persoanele 

care sunt normale şi persoanele cu dizabilităţi. Revenind la “Athletic Park”, după cele 3 dezbateri publice, 

au fost cooptaţi atât sportivi de performanţă cât şi sportivi amatori. Fiecare dintre cei care au participat, au 

avut ocazia să-şi spună observaţiile şi propunerile la ceea ce a prezentat arhitectul Flemming. Vreau să vă 

spun că a fost o experienţă deosebită. Din cele 3 concepte s-au prezentat: Parcul sportiv urban, Pădurea 

activatoare şi Poiana sportivă. Fiecare dintre ele au elemente atât de performanţă cât şi de amatori. În urma 

discuţiilor şi ideilor transmise de către participanţi, a ieşit următoarea idee de proiect: un proiect care 

cuprinde câte ceva. În cadrul acestui proiect avem o Pistă de atletism de 400 de m la standardele Federaţiei 

Internaţionale de Atletism, Pista de alergare pe deal de 309 m conectată cu bretele către pista de atletism şi 

terenurile de nisip, un Bol centrifugal pentru alergare, o Zonă multisport, Pistă de pumptrack şi o clădire 

multifuncţională. Mai avem trasee cu obstacole, un lac de agrement, aruncarea ciocanului şi greutăţii, o 
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parcare cu 4 staţii de încărcare pentru maşini electrice, o reţea de canalizare pluvială care mi-a dat mari 

bătăi de cap şi care este extrem de greu de realizat. Este un obiectiv extrem de complex şi au fost prevăzute 

în studiul de fezabilitate materiale de înaltă calitate. Tocmai de asta am pus accent pe materialele de 

calitate, am pus accent pe realizarea în detaliu a acestui studiu de fezabilitate, care a durat ceva timp, dar 

care a ieşit într-o manieră şi într-o formă care cred că satisface toate gusturile şi sugestiile celor care au 

participat la dezbaterea publică, dar şi a cetăţenilor obişnuiţi care îşi vor dori un loc în care să se plimbe. Se 

adresează atât tinerilor cât şi celor mai în vârstă. După ce se va realiza acest proiect, merită dezvoltat 

împreună cu Universitatea din Bacău, cu Facultatea de ştiinţe ale mişcării şi cu kinetoterapia, să reuşim 

împreună cu autoritatea locală a Municipiului Bacău împreună cu Consiliul Judeţean, să se realizeze 

alături, o zonă care să poată fi folosită şi de Universitate pentru sportivii pe care îi antrenează şi instructorii 

pe care îi scoate de pe băncile facultăţii din Bacău, astfel crescând şi prestigiul în mod evident a 

Universităţii din Bacău. Cred că ar fi o încununare a unui proiect extrem de frumos, pentru care vă spun 

sincer că reprezintă pentru mine, pentru Consiliul Judeţean şi pentru colegii mei, un obiectiv pe care ni-l 

dorim să se realizeze în termenul cel mai scurt posibil. Sper ca municipalitatea să pună pe ordinea de zi cât 

mai curând posibil, aprobarea indicatorilor tehnico-economici în aşa fel încât să putem ridica în SICAP 

acest proiect, să-l supunem procedurii de licitaţie publică şi să-l realizăm în termenul cel mai scurt şi 

posibil, evident. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 32 

de voturi pentru. Domnul consilier Isvoran Vasile nu şi-a exprimat votul. 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1.  Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica absent   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana x   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana absent   

16. Isvoran Vasile -   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu Ionuţ x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia absent   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian absent   

 

◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările 

şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 13.09.2023,  pentru 

care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
 

 

 

 
 

 PREŞEDINTE, 

     Valentin IVANCEA                                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 

                                                                                                          Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 

 

 

 

            

 

  
                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 

Parascovia Buftea 


